

純正館水粽 + 紅豆沙鹼水粽

В

C

D

诺美红豆板肉粽 + 诺黄烧豆成肉粽

Yolk assorted Dumpling + p with Yolk Green Bean Bason Dumpling

迷你火腿瑤柱冬菇雙黃煩腩蘆兜粽

簽賬日期:10/5/2021-6/6/2021

查詢:2892 2816 / 2892 2386

瑶柱雙黃蘭香裹蒸粽 + 加料單黃裹蒸粽

国黃什錦裏菇粽 + 原約運料葡萄綠豆城肉粽



推廣期內澳門商業銀行信用卡客戶可以指定累積簽基金額或信用卡積分加優惠價換領

傳統秘製端陽粽·共享端午佳節!

Accumulated Spending or	Credit Card Bonus Points'	+,,	Special Price
3 \$1,980	7,000	+	0
() \$2,980	11,000	+	65
3 \$3,980	17,000	+	10
O \$4.980	[3 19.000		200

客戶可於換領期內攜同有效簽賬 單據正本(適用於簽帳換領)及 澳門商業銀行信用卡・親臨澳門 商業銀行大廈四樓辦理換領手續。 客戶清本行發出之維領領知信可 於N下無駄互助用の追領協定線 品組合。

換领日期:10/5/2021-9/6/2021 換 領 地 點 :「蘭香園酒家」 - 澳門新埗頭街一號A

27000 +

O \$5.980

澳門商業銀行「創富理財」服務全面升級! BCM VIP Banking Service marks a new milestone!

貫徹以客為尊服務理念,提供劃時代財富管理服務,全方位打造VIP尊尚禮遇!



















永利皇宮「泓」 日本料理雙人午餐 Wynn Palace MIZUM Lunch Set for 2

優先保險箱 及首年年費豁免 豁免六個月證券 買入交易佣金

BCM bank

05-068





TeleBCM IS N 12 DI IS 8796 8888



答馬滿澳門幣200圓獲







ì









每月憑成功登記之澳門商業銀行信用卡於推廣 期內逢星期五、六及日作單筆零售簽賬滿指定 金額,即享高達\$912現金回贈

Register your BCM Credit Card on a monthly basis and make single retail transaction of designated spending amount on every Fridays, Saturdays and Sundays during the tion period can entitle to a maximum of \$912 Cash Rebate!

簽賬時段 Spending Period:逢星期五、六及日 Every Fridays, Saturdays and Sundays

	金額* g Amount	\$2,800	\$4,800	\$9,800	\$13,800
回贈金額*	創富理財客戶 VIP Customers	\$48	\$78	\$168	\$228
Cash Rebate 其他客戶 Others	\$38	\$68	\$158	\$218	

推廣期 Promotion Period: 01/04/2021 - 30/06/2021

登記方法 Registration Method:



網上登記 Register online at







憑澳門商業銀行信用卡於澳門挑戰者尊享以下多重優惠: BCM Credit Cardholders can enjoy the below offers at Challenger:



鍍膜優惠 Coating Offer

簽賬購買「9H納米石英鍍膜」或其護理套餐即享澳門幣 500圓現金立減優惠

Enjoy MOP500 instant discount upon purchase of 9H Nano Quartz Coating and care package



積分換領 Bonus Points Redemption

以信用卡積分換領挑戰者「洗車/吸塵服務套票」

Redeem the Challenger Car Beauty Package Coupon with Credit Card Bonus Point

換領方法 Redemption Methods:

P 98,000

P 78,000 + \$ 100

(P) 48,000 + (S) 250



以信用卡積分換領挑戰者「洗車/吸塵服務」一次

Redeem the Challenger Car Beauty Carwash service with Credit Card Bonus Point

換領方法 Redemption Methods:

P 18,000

憑澳門商業銀行發出之換領信至澳門挑戰者全線門市當天使用「洗車/吸塵服務」一次。 Present the BCM redemption letter at all Challenger Macau stores to enjoy the car beauty service on the day.

推廣期 Promotion Period: 01/03/2021 - 31/12/2021

了解更多



由即日起至2021年10月31日,憑 澳門商業銀行信用卡於裕誠參茸行 簽賬可尊享以下優惠:

From now on until 31 October 2021, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offers at Useng Ginseng & Dry Sea Food Co. :



10% Off on Regular-Priced Items

優惠offer 2

鮮燉燕窩 ┃ ● 折 22% Off on Fresh Boiled Bird Nest

各款花茶包(10小袋) 88折 12% Off on Flower Tea (10 Packs)



條款及細則: 1. 推廣期由即日起至2021年10月31日止。 2. 以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司 ("本行") 發出 之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。 3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。 4. 以上優惠不可 · 兑换現金或與其他推廣同時使用。 5. 本行對有關是次推廣活動之服務及商品質素概不負責。 6. 本行及裕誠參茸行保留 使用此優惠之最終決議權。 7. 本服務/產品不是以歐盟的人士為目標。 8. 本行及裕誠參茸行保留隨時修改任何細則及條 款之權利,而毋須事前通知。 9. 中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準

rms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 October 2021. 2. The above offers are applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offers. 4. The offers are not schangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions. 5. BCM bank accepts no liability for the ervices and products provided. 6. In case of any disputes, BCM bank and Useng Ginseng & Dry Sea Food Co. reserve the right for the final decision. 7. The service/product is not targeted at customers in the EU. 8. BCM bank and Useng Ginseng & Dry Sea Food Co. reserve the right to amend any of these terms and conditions without prior notice. 9. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



由即日起至2021年10月31日,憑澳門商業銀行 信用卡於隆泰健康坊新葡京店及健華藥行威尼 斯人店簽賬,可尊享以下優惠:

From now on until 31 October 2021, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at H&B Health Balance Grand Lisboa Hotel Shop and HKW Medicine Venetian Shop:

「種善陸康」指定正價商品

20% off "Six Senses" selected regular-priced items





隆泰健康坊 新葡京店 H&B Health Balance Grand Lisboa Hotel Shop

健華藥行 威尼斯人店

條款及細則:1. 推廣期由即日起至2021年10月31日止。 2. 以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司 ("本行") 發出 之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。 3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。 4. 以上優惠不可 兑换現金或與其他推廣同時使用。 5. 本行對有關是次推廣活動之服務及商品質素概不負責。 6. 本行及種遠科研食品廠 保留使用此優惠之最終決議權。 7. 本服務/產品不是以歐盟的人士為目標。 8. 本行及種遠科研食品廠保留隨時修改任何

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 October 2021. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. The offer is not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions. 5. BCM bank accepts no liability for the services and products provided. 6. In case of any disputes, BCM bank and MCCY Science Product Manufactory reserve the right for the final decision. 7. The service/product is not targeted at customers in the EU. 8. BCM bank and MCCY Science Product Manufactory reserve the right to amend any of these terms and conditions without prior notice 9. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevai

細則及條款之權利,而毋須事前通知。 9. 中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。



由即日起至2021年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡於 Top One Performance 簽賬可尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2021, BCM Credit Cardholders can enjoy the below offers at Top One Performance:

一年會籍優惠價為 澳門幣9,000圓

再加送 兩個月免費會籍 及 Top One運動毛巾乙條

1 year membership: MOP9,000 plus 2 months free membership and Top One Towel

6個月會籍優惠價為澳門幣5,100圓

再加送 Top One運動毛巾乙條

6 months membership: MOP5,100 plus one free Top One Towel



地址 Address:伯多禄長街白馬行37號,1樓及2樓 Rua de Pedro Nolasco da Silva, No.37, 1F & 2F 營業時間 Opening Hours: 08:00 - 23:00

條款及細則: 1.推廣期由即日起至2021年12月31日止。 2.以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本行") 發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。 3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。 4. 以上 優惠不可兑換現金或與其他推廣同時使用。 5. 本行對有關是次推廣活動之服務及商品質素概不負責。 6. 本行及 Top One Performance 保留使用此優惠之最終決議權。 7. 本服務/產品不是以歐盟的人士為目標。 8. 本行及Top One Performance保留隨時修改任何細則及條款之權利,而毋須事前通知。 9. 中、英文本若在文義上有任何分歧,概以

not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions. 5. BCM bank accepts no liability for the final decision. 7. The service/product is not targeted at customers in the EU. 8. BCM bank and Top One Performance the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.